
 
 
 
 
 
 
Bestyrelsesmøde lørdag d. 3-6-23   
Deltagere: Lars, Birte, Grethe, Henning og Vibeke. 
Afbud: Jens Erik og May-Britt 
Referent: Vibeke 

 
Dagsorden/Referat  
 
1) Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 
2) Opfølgning af tidligere beslutninger 
Ingen bemærkninger 
 
3) Orientering fra formand 
a) Klitsyn- Naturstyrelsen 
Der er endnu ikke udkommet referat efter sidste klitsyn, Lars følger op på det. 
b) Nomi 4S 
Nye affaldscontainere er endnu ikke omdelt. 
Intet nyt om endnu en affaldsø, da ingen har villet lægge jord til. På den baggrund bliver den eksi-
sterende affaldsø på P-pladsen ved det blå flag udbygget.  
På generalforsamlingen skal der opfordres til, at alle der lejer huse ud, skal sørge for at affaldsspan-
denes størrelse matcher behovet. 
c) Arbejdsdag - Tour de Sommerhus 
Begge arrangementer blev afviklet med stor deltagelse.  
Flere deltagere på Tour de Sommerhus ønskede, at datoen næste år meldes tidligt ud, så der kan 
planlægges med datoen ift. udlejning. Det er hermed gjort, - næste års Tour de Sommerhus kom-
mer til at foregå d. 1.6.23 kl. 13-16. 
d) Skilte til klitten 
Er blevet vel modtaget af områdets beboere 
 
4) Vejforhold ved Jens Erik 
Ekstra fyldninger har kostet en del på vejbudgettet. Vejudgiften er i det hele taget steget de sidste 
år, derfor foreslås en øgning af vejbidraget fra næste år.   
Et medlem har forespurgt om etablering af vejbump ved den østligste vej, bestyrelsen var enige 
om, ikke at etablere nye vejbump for nuværende pga. uhensigtsmæssige følger med huller i vejen. 
 
5) Planlægning af: 
a) Generalforsamling 
Dagsorden mm. blev gennemgået.  
Birte sender dagsorden ud sammen med invitation til sommerfesten.  
b) Sommerfest 
Sommerfestskabelonen blev gennemgået og opgaver delt ud. 
Pris pr. voksen deltager 150 kr., børn 4-12 år 50 kr. og børn under 4 år er gratis 



Årets pris for fadøl blev fastsat til 35 kr. og 10 kr. for vand/sodavand. 
c) Medlemsarrangementer 
Svampeturen lørdag d. 16.9 aflyses pga. udfordringer med at finde en guide. 
Togturen fra Vemb til Thyborøn d. 5.8 får derimod et ekstra pift med lidt bobler og musik. 
 
6) Orientering fra økonomiansvarlig 
a) Generel orientering fra kasserer 
Der har været større udgifter til arrangementer og skilte. Alt andet er stort set det samme.  
b) Regnskab/budget opfølgning 
Regnskabet blev godkendt af bestyrelsen  
 
7) Nationalparken 
Intet nyt 
 
8) Forlængelse af hastighedsbegrænsningen (70 km.) på Klitvej. 
Med det øgede antal cyklister og at de passerer to steder, vil det være yderst relevant. Lars retter 
henvendelse til kommune/vejdirektorat. Skilte med krydsende cyklister vil ligeledes være påkræ-
vet. 
 
9) Næste bestyrelsesmøde 
D. 8.7 kl. 16 hos Henning 
 
10) Evt. 
Beboere der oplever problemer med vejstøv kan henvende sig til Jens Erik (tlf. 22751897) og få 
støvdæmpende ureasalt til vejene, det er desuden fugtsugende.  
 
Henvendelse om, at der mangler et klitskilt ved nedgangen til Spidsbjerg. Henning sørger for at 
sætte det op. 


